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Protokół nr 40/13 

z XL Sesji Rady Gminy Raszyn 

z dnia 30 sierpnia 2013 roku 

 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski o godz. 13:00 otworzył 

obrady, stwierdził quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Raszyn Pan Dariusz Marcinkowski zapytał o wnioski do 

porządku obrad. Nie było żadnych wniosków.   

 

Porządek obrad XL Sesji Rady Gminy Raszyn został przyjęty jednogłośnie: 11 za.  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 

2. Zapoznanie Radnych z Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2012, opracowaną 

przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Raszynie.  

3. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Raszynie.  

4. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn 

(Wypędy). 

5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn (Sękocin 

Nowy).  

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości opisanej                         

w ewidencji gruntów obręb Raszyn 02 jako działka nr 824/9, o pow. 0,7654ha 

uregulowana w KW WA1P/0008417/9  zabudowanej budynkiem pływalni na czas 

oznaczony powyżej 3 lat. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Puchały                   

w Gminie Raszyn – rejon ul. Sokołowskiej.  

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów położonych we wsi Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon ul. 

Olszynowej. 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

10. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/374/12 Rady Gminy Raszyn z dnia              

21 grudnia 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu. 

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2013. 

12. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 

2013 -2020. 

13. Uchwała w sprawie skargi z dnia 3 czerwca 2013 r. Pani Teresy Berdygi  na działanie 

Wójta Gminy Raszyn. 

14. Uchwała w sprawie skargi z dnia 1 lipca 2013 r. Państwa Karoliny i Dariusza 

Trojanowskich na pracowników Urzędu Gminy oraz Wójta Gminy Raszyn Pana 

Andrzeja Zarębę.   

15. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

19. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy zaproponował w kwestii głosowania uchwał, że od pkt.3 do 

pkt.10 będą tylko czytane tytuły projektów uchwał bez ich treści: za 11 osób.  

 

2.  Zapoznanie Radnych z Oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2012, opracowaną 

przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Raszynie.  

Pani E. Rogowska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Raszynie – 

poinformowała, że Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej narzuciło obowiązek utworzenia 

ocenę zasobów pomocy społecznej. Przedstawiła Radnym dane odnośnie oceny zasobów 

pomocy społecznej za 2012 r. W ocenie tej znajduje się np. liczba mieszkańców Gminy                  

z podziałem na tymczasowo zameldowanych i na stałe; podział mieszkańców na wiek; liczba 

mieszkań w zasobie Gminy i liczba wniosków złożonych na przydział mieszkania; liczba 

przedszkoli na terenie Gminy oraz inne dane. 

W ocenie zasobów pomocy społecznej znajdują się informacje o liczbie osób korzystających 

z pomocy społecznej. Omówiła poszczególne dane.  

Pani E. Rogowska poinformowała, że w razie jakiś pytań czy uzyskania informacji, żeby 

Radni się do niej zgłaszali. 

Poprosiła o przedstawienie uwag ze strony Radnych w razie wątpliwości. 

Radni zostali zapoznani z oceną zasobów pomocy społecznej za rok 2012.  

 

 

 

3. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Raszynie.  

Pani A. Kuran – Kalata – Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej – 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani E. Rogowska – Kierownik GOPS w Raszynie – omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że odbyła się kontrola w dniach 28 czerwca do 3 lipca 2013 r. z Urzędu 

Wojewódzkiego dotycząca organizacji Ośrodka Pomocy Społecznej i przyznawania zasiłków 

stałych. Stwierdzono 9 nieprawidłowości, które przedstawiła członkom Komisji.   

Z przeprowadzonej kontroli wynika zmiana w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Raszynie.  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie głosami – 11 za.  

 

 

 

4. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn 

(Wypędy). 

Pan Z. Tokarz – Kierownik Referatu Geodezji omówił projekt uchwały. 

Pan D. Marcinkowski – Przewodniczący Rady Gminy– poinformował, że Komisja nie podjęła 

stanowiska odnośnie tego projektu uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 10 za, 1 osoba się wstrzymała. 

 

 

5. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Raszyn (Sękocin 

Nowy).  

Pan Z. Tokarz omówił projekt uchwały. 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że Komisja również nie podjęła stanowiska odnośnie 

tego projektu uchwały. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 11 za, 1 osoba się wstrzymała, 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  
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6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części nieruchomości opisanej                         

w ewidencji gruntów obręb Raszyn 02 jako działka nr 824/9, o pow. 0,7654ha 

uregulowana w KW WA1P/0008417/9  zabudowanej budynkiem pływalni na czas 

oznaczony powyżej 3 lat. 

Pan Z. Tokarz omówił projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek – Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Mienia Komunalnego – 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Ostrzyżek nawiązał do zapisu w § 1 czy ma być zapis 5 lat czy powyżej 3 lat, oraz zadał 

pytanie ile wynosi czynsz? 

Pan Z. Tokarz poinformował, że czynsz miesięczny wynosi 600 zł.  

Wicewójt M. Chmielewski zgłosił autopoprawkę w § 1aby zmienić zapis na „powyżej 3 lat” 

zamiast „na czas określony tj. 5 lat”. 

Uchwała wraz z autopoprawką została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 12 za,    

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów położonych we wsi Puchały                   

w Gminie Raszyn – rejon ul. Sokołowskiej.  

Pan J. Hoffman – Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego i Inwentaryzacji 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak – Kierownik Referatu Urbanistyki i Planowania Przestrzennego omówiła 

projekt uchwały. 

Pani C. Szarek nawiązała do Komisji Planowania, na której uchwała ta była opracowana 

podobnie jak uchwała odnośnie Falent i chciała się upewnić czy jest też tam strefa ochronna 

150m?   

Pani M. Łachniak poinformowała, że to jest to samo studium i w analizie jest ta strefa 

wpisana. Po podjęciu uchwała jest wysyłana do Wojska, wtedy Wojsko składa wnioski                  

w sprawie uchwały. Udzieliła dalszych wyjaśnień. 

Odbyła się dyskusja.  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 12 za. 

 

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

terenów położonych we wsi Podolszyn Nowy w Gminie Raszyn – rejon ul. Olszynowej. 

Pan J. Hoffman poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani M. Łachniak omówiła projekt uchwały. 

Pani C. Szarek zadała pytanie co było robione na tym terenie ostatnio?  

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że kilka miesięcy temu były rozmowy na temat 

możliwości wykupienia przez właściciela tej działki. Na tej działce teraz jest wprowadzony 

zapis o mieszkaniówce jednorodzinnej. Po to żeby nie narażać się na ewentualne protesty 

wstrzymano proces sprzedaży tego gruntu do czasu uchwalenia planu miejscowego. Udzielił 

dalszych wyjaśnień. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami – 11 za, 1 osoba się wstrzymała. 

 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Pruszkowskiemu. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że przeznaczeniem projektu 

uchwały jest pokrycie dodatkowego wynagrodzenia rocznego pracowników Filii Komunikacji 

w Raszynie. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie ile osób pracuje w Filii Wydziału Komunikacji w Raszynie? 
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Wójt A. Zaręba poinformował, że pracuje 5 - 6 osób w Filii Wydziału Komunikacji                       

w Raszynie. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 13 za. 

 

10. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/374/12 Rady Gminy Raszyn z dnia              

21 grudnia 2012 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej Powiatowi 

Pruszkowskiemu. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że zmiana dotyczy wprowadzenia 

zapisu o pomocy rzeczowej. Płacono za łącze Gmina – Starostwo. Udzieliła dalszych 

wyjaśnień.  

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek stwierdził, że zastanawia się nad tym płaceniem.  

Wójt A. Zaręba poinformował, że można nie utrzymywać tej Filii ale cieszy się ona dużą 

popularnością wśród mieszkańców. 

Odbyła się dyskusja. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie – 12 za. 

 

11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Raszyn na rok 2013. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani C. Szarek nawiązała do systemu powiadamiania mieszkańców sms. Zadała pytanie jakie 

informację będą przekazywane mieszkańcom? Jak i kto się będzie tym zajmował? Czy to się 

wiąże z utworzeniem nowego stanowiska pracy? 

Pan D. Marcinkowski poinformował, że razem z Panem A. Góreckim chcieli stworzyć taką 

inicjatywę – gminny system powiadamiania smsowego. Przedstawił na czy polega taki 

system. Jeśli chodzi o kwestię finansową i dodatkowego stanowiska pracy to z rozmów                   

z Wójtem oraz Sekretarzem wynika, że takie stanowisko nie będzie stworzone. Koszta które 

są przewidywane to są nieduże kwoty w granicach 10 – 25 tysięcy złotych. Udzielił dalszych 

wyjaśnień.  

Odbyła się dyskusja. 

Wicewójt M. Chmielewski zgłosił autopoprawkę w załączniku inwestycyjnym. Udzielił 

wyjaśnień.  

Uchwała wraz z autopoprawką została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami: 8 za,                   

3 przeciw. 

 

12. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raszyn na lata 

2013 -2020. 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie o projekt i wykonanie sygnalizacji świetlnej na ul. Falenckiej  

i Opackiego, wszystko jest tam gotowe tylko brak jest ogłoszenia przetargu, dlaczego? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że wszystko jest gotowe i nawet wniosek o zabezpieczenie 

środków w budżecie. Dodał, że należy zmienić porozumienie z Powiatem Pruszkowskim, 

dlatego że porozumienie które jest na dzień dzisiejszy to jest zawarte na kwotę 50 tysięcy zł. 

Trzeba zmienić to porozumienie na kwotę znacznie wyższą. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan A. Kazubek – Sołtys wsi Janki – nawiązał do oświetlenia w Sękocinie. 

Wójt A. Zaręba udzielił wyjaśnień  

Uchwała została poddana pod głosowanie i przyjęta głosami: 9 za,1 przeciw. 
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Przewodniczący zarządził 10 min przerwy.  

 

Wznowienie obrad. 

 

13. Uchwała w sprawie skargi z dnia 3 czerwca 2013 r. Pani Teresy Berdygi  na działanie 

Wójta Gminy Raszyn. 
Pan R. Sieradzki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że w dniu 22 

sierpnia 2013 r. na posiedzeniu Komisja Rewizyjna podjęła decyzję o stwierdzeniu, że skarga 

jest zasadna.  

Wójt A. Zaręba stwierdził, że dziwi się, ze Komisja Rewizyjna nie zapoznała się                        

z materiałem oraz z uwarunkowaniami formalnoprawnymi, które w takim postępowaniu są 

dość istotne. Spór, który toczy się w sądzie pomiędzy Panią Berdygą a Urzędem Gminy               

w osobie Wójta, odnośnie jej zwolnienia z pracy, sprawia że Pani Teresa Berdyga chciałaby 

uzyskać choćby w ten sposób przedstawić, że nie tylko ona jest złym pracownikiem ale 

również Urząd Gminy robi niewłaściwe działania, które sprawiają że nie wywiązuje się ze 

swoich obowiązków. Zwrócił uwagę, że skarga Pani Berdygi jest na działanie Wójta                     

w ramach dostępu do informacji publicznej. Pani Teresa Berdyga otrzymała decyzję odmowy 

w sprawie otrzymania takich informacji, po czym odwołała się do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego. SKO uchyliło decyzję Wójta Gminy Raszyn i przekazało sprawę do 

ponownego rozpatrzenia. Gmina Raszyn złożyła odwołanie do Sądu Administracyjnego. Po 

otrzymaniu postanowienia Sądu Administracyjnego okazało się, że należy te dane przekazać 

wnioskodawczyni i takie dane zostały Pani Teresie Berdydze przekazane. W związku z tym 

nie widzi tutaj żadnego uchybienia proceduralnego, jeśli chodzi o stanowisko czy działania 

Gminy i Wójta Gminy Raszyn. Nawiązał do ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Artykuł 21 w/w ustawy mówi, że do skarg w postępowaniach o udostępnienie informacji 

publicznej stosuje się przepisy z dnia 30 sierpnia 2002 r. prawo o postępowaniach przed 

sądami administracyjnymi. W związku z tym w świetle tego zapisu nie powinno być 

dwuwładzy. Nie może być tak, że są dwa organy, które zajmują stanowisko w tej samej 

sprawie. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Ponadto nawiązał do Komisji Rewizyjnej, która nie dokonała dokładnej analizy materiałów             

i nie zapoznała się z przepisami prawa.  

Pan R. Sieradzki poinformował, że pojawiły się nowe fakty i nie było przekazanych 

dokładnych informacji do Komisji Rewizyjnej. Komisja wnioskowała do Pana Wójta                     

z pytaniami odnośnie tej sytuacji. Komisja nie uzyskała żadnej informacji, że te dane zostały 

przekazane Pani Teresie. Decyzja została podjęta na podstawie decyzji SKO i WSA.  

Wójt A. Zaręba odniósł się do uwzględniania jego osoby na posiedzeniach Komisji 

Rewizyjnej.  

Odbyła się dyskusja. 

Pan D. Marcinkowski zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad                     

i ponowne rozpatrzenie przez Komisję Rewizyjną.  

Pan S. Haczkur zadał pytanie dlaczego nie udostępniono wcześniej informacji Pani Berdydze 

ale dopiero wtedy kiedy wyższe instancje kazały? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że działalność Wójta zgodnie z zapisami ustawy jest 

dokładnie określona. Wszystko zostało zrobione zgodnie z prawem. Pytania Pani Berdygi 

wykraczały poza udzielenie informacji publicznej. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Wniosek Pana D. Marcinkowskiego został poddany pod głosowanie i przyjęty głosami: za 9, 

1 osoba przeciw.  

Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad i ponownie przekazany do rozpatrzenia przez 

Komisję Rewizyjną. 
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14. Uchwała w sprawie skargi z dnia 1 lipca 2013 r. Państwa Karoliny i Dariusza 

Trojanowskich na pracowników Urzędu Gminy oraz Wójta Gminy Raszyn Pana 

Andrzeja Zarębę.   

Pan R. Sieradzki poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 22 sierpnia 

2013 r. uznała skargę za bezzasadną. Odczytał skargę Państwa Trojanowskich w sprawie 

uciążliwości działalności prowadzonej przez firmę ogrodniczą „AGAdendron s.j. Zakładanie         

i Pielęgnacja Terenów Zielonych” z siedzibą przy ul. Rybnej 26 oraz wjazdem na posesję od 

ul. Piaskowej.  

Odczytał skargę Państwa Trojanowksich. 

Wicewójt M. Chmielewski udzielił wyjaśnień w tej sprawie. Również obecny na posiedzeniu 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej Pan J. Kozłowski udzielił 

wyjaśnień. Poinformowano, że Urząd Gminy podejmował czynności bez zbędnej zwłoki                

w celu wyjaśnienia sprawy: 28 maja 2013 r. wystąpiono do Referatu Urbanistyki                             

i Planowania Przestrzennego o wydanie wypisu z miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki, na której znajduje się działalność gospodarcza; 5 czerwca 2013 r. 

poinformowano właścicielkę spółki  „AGAdendron s.j. Zakładanie i Pielęgnacja Terenów 

Zielonych” o przeprowadzeniu wizji lokalnej; w dniu 24 czerwca została przeprowadzona 

wizja; w dniu 5 lipca 2013 r. przekazano według właściwości pismo z dnia 21 maja 2013 r. 

wraz z zebranym materiałem dowodowym do Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska w Warszawie z prośbą o przeprowadzenie kontroli interwencyjnej. 

Wójt A. Zaręba również udzielił wyjaśnień.  

Odbyła się dyskusja. 

Uchwała została poddana pod głosowanie i uznana za bezzasadną jednogłośnie: 10 za.  

 

15. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt A. Zaręba poinformował o: 

- wprowadzeniu ustawy śmieciowej, 14 sierpnia została podpisana umowa z Wykonawcą 

MZO z Pruszkowa; 

- został rozpisany kolejny przetarg na remont dachu Gminnej Biblioteki Publicznej; 

- został ogłoszony przetarg na wykonanie projektu kanalizacji deszczowej w ul. Sienkiewicza 

w Rybiu; 

- został ogłoszony przetarg na dokumentację budowlaną w zakresie np. budowa chodnika                

w ul. Raszyńskiej i Warszawskiej oraz inne; 

- przetarg na remont kanalizacji deszczowej oraz przepustów pod drogami gminnymi; 

- zostały otwarte oferty na przebudowę  ul. Granicznej w Raszynie razem z przebudową 

kanalizacji deszczowej; 

- realizowane jest zadanie dostawa samochodu gaśniczego dla OSP Raszyn; 

- został wyłoniony Wykonawca i wprowadzony na teren budowy tj. rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Sękocinie; 

- została podpisana umowa i Wykonawca już działa na terenie Ośrodka Zdrowia, chodzi                 

o modernizację i przebudowę starej części; 

- został wprowadzony Wykonawca na przebudowę ul. Lotniczej i Wschodniej; 

- trwa budowa kanalizacji deszczowej wraz z odtworzeniem nawierzchni na ul. Grocholickiej; 

- trwają konsultacje odnośnie budynku Austerii. 

  

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie czy jest podpisana umowa z ZOZ Ochota na dzierżawienie 

Ośrodka Zdrowia i do jakiego czasu? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma podpisanej umowy                  

z ZOZ Ochota. Umowa kończy się z ZOZ Ochota w listopadzie.  
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Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie na jaki okres Gmina ma zamiar podpisać następną umowę? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że na okres co najmniej dwóch lat.  

Pan S. Ostrzyżek zadał pytanie odnośnie świateł na ul. Jaworowskiej, co one tam robią? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że jest tam objazd wytyczony i żeby był przejazd 

bezkolizyjny. 

Odbyła się dyskusja.  

Pan I. Koper zadał pytanie o ul. Modrzewiową i Rzemieślniczą w sprawie kanalizacji, czy 

będą ogłaszane przetargi i w tym roku coś się będzie działo? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że te ulice są w rozszerzeniu I Fazy, przetargi będą ogłoszone 

jeśli chodzi o kanalizację. Na dzień dzisiejszy jeśli chodzi o ul. Rzemieślniczą to nie ma 

projektu z pozwoleniem na budowę. Udzielił dalszych wyjaśnień.  

Pani I. Koper zadał pytanie odnośnie prac związanych z naprawą drenów. Poprosił                          

o przekazanie informacji.  

Pan J. Wiśniewski poinformował, że została zrobiona naprawa awarii przy ul. Rozbrat. 

Rozpoczęta jest modernizacja rowu R-19. Na ukończeniu jest rów R -65.  

Odbyła się dyskusja. 

Pan S. Haczkur zadał pytanie czy jest już wstępny protokół z NIK z kontroli Urzędu Gminy? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że już jest wstępny protokół. Kontrola, która została 

przeprowadzana przez NIK to kontrolowała przygotowanie Gminy i poprawność 

wprowadzenia wszystkich działań związanych z wprowadzeniem ustawy śmieciowej. Wyniki 

tej kontroli NIK są takie, że Gmina Raszyn wykonała te zadania pozytywnie z uwagami, które 

zostały opisane.  

Pan S. Haczkur zadał pytanie czy będzie można przeczytać ten protokół? 

Wójt A. Zaręba przekazał protokół do przeczytania Panu Haczkurowi. 

Wicewójt M. Chmielewski nawiązał do pytań z Komisji: na koniec sierpnia w systemie jest 

kont 5 520, do tych kont przypisany jest indywidualnie każdy podmiot, zadeklarowanych jest 

19 050 osób. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Pan S. Haczkur nawiązał do zaleceń pokontrolnych z NIK. Sądził, że te zalecenia będą 

krótsze i że zapozna się z nimi po sesji.  

Pan D. Marcinkowski nawiązał do konsultacji społecznych. Dziwi fakt, że na jego wniosek 

została powołana Komisja doraźnej do spraw rewitalizacji Austerii, że ta Komisja nie brała 

udziału w tworzeniu takiego programu. Czy można wiedzieć kto był autorem tych 

konsultacji? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że tymi sprawami zajmuje się Pan Krzysztof Bąkała.   

Pan D. Marcinkowski sądził, że Komisja doraźna jest po to żeby współpracowała                        

z pracownikami, z Urzędnikami i takie rzeczy właśnie wytwarzała. W związku z tym, że 

Komisja została pominięta to Pan D. Marcinkowski rezygnuje z członkowstwa w tej Komisji.  

Wójt A. Zaręba poinformował, że konsultacje społeczne są przeprowadzane zgodnie                        

z obwieszczeniem, zgodnie z rozporządzeniem które wydaje Wójt Gminy Raszyn zgodnie              

z Uchwałą Rady Gminy o przebiegu konsultacji społecznych. Udzielił dalszych wyjaśnień. 

Wicewójt M. Chmielewski również udzielił wyjaśnień.  

Odbyła się dyskusja w tym temacie. 

Pan D. Marcinkowski zadał pytanie jakie są wyjaśnienia Policji czy to było podpalenie czy 

nie w sprawie Austerii? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że nastąpiło umorzenie postępowania w związku z tym nie ma 

opinii biegłego czy to było podpalenie czy to był pożar wywołany innymi czynnikami. Jeśli 

chodzi o zapisy Konserwatora Zabytków to zostały wysłane do niego pytanie dotyczące 

poszczególnych elementów, które mają być zachowane i w jakim zakresie. Oczekiwanie jest 

na odpowiedź. Udzielił dalszych wyjaśnień. 
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Pan D. Marcinkowski nawiązał do sprawy Policji, że ich praca jest oceniana negatywnie przez 

mieszkańców. Czy można zaprosić na następną sesję Komendanta Policji? 

Wójt A. Zaręba poinformował, że takie spotkanie zostanie zorganizowane.  

Pan S. Ostrzyżek zaproponował, żeby zaprosić również Dyrektora ZOZ Ochota.  

Pan T. Pawlikowski zaproponował, żeby zaprosić Radnych Powiatowych w sprawie dróg 

gminnych i powiatowych na terenie Gminy Raszyn. 

Pan S. Haczkur zadał pytanie czy jest znany koszt wywozu śmieci w okresie przejściowym? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że nie ma jeszcze podliczenia bo są jeszcze 

robione korekty. Ok. 200 000 zł. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że umowa z MZO Pruszków została podpisana w dniu 14 

sierpnia, więc jeszcze przyjdą faktury za okres do 14 sierpnia.  

Pan S. Ostrzyżek nawiązał do harmonogramu wywozu śmieci, że nie ma dla Wspólnot, 

dlaczego? 

Wicewójt M. Chmielewski poinformował, że jeżeli nie ma to będzie to uzupełnione.  

 

17. Sprawy różne. 
Pan K. Chromański – Przewodniczący Falenty Osiedle – nawiązał do harmonogramu wywozu 

odpadów. Zaproponował, żeby w harmonogramie były wpisane daty odbioru odpadów.  

Nawiązał również do uchwały w sprawie regulaminu utrzymania porządku i czystości, żeby 

była ona dostępna również dla mieszkańców. 

Wójt A. Zaręba poinformował, że Uchwała Rady Gminy jest nadrzędna. Udzielił dalszych 

wyjaśnień.  

Odbyła się dyskusja na temat harmonogramu odbioru odpadów zmieszanych                                    

i segregowanych. 

 

 

18. Komunikaty Przewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o składaniu do 15 września przez Radnych 

wniosków do budżetu, natomiast Sołtysi i Przewodniczący Osiedli do 30 września. 

Następna sesja odbędzie się 26 września. 

 

19. Zamknięcie obrad. 

W związku ze zrealizowanym porządkiem obrad Przewodniczący Rady D. Marcinkowski             

o godz. 17.10 zamknął obrady XL Sesji Rady Gminy. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Gardynik                            Dariusz Marcinkowski 


